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Raadsgriffie

Van: Louis en Marianne Kruijsdijk <kruijsdijkml@home.nl>

Verzonden: woensdag 12 oktober 2016 16:12

Aan: Raadsgriffie

Onderwerp: verzoek meedenken in oplossing mbt ondergrondse container

Bijlagen: klacht containers gemeente.docx; Handtekeningen.pdf; overzichtskaartje.pdf; 

briefgemeenteNKuiper.pdf

Geachte leden van de Gemeenteraad, 

 

Wij vragen uw aandacht voor onderstaand probleem: 

 

In de opstartfase van de ondergrondse containers in december 2015 al meerdere keren telefonisch contact 

gezocht met ROVA en Gemeente. Hier werd ons toen verzekerd dat het allemaal goed kwam en dat we gewoon de 

post moesten afwachten. Over op welke locaties de containers geplaatst zouden worden kwam nog bericht over. 

 

Verder staan in de bijgevoegde bijlagen van de mail met klacht naar de gemeente omschreven. Ook zitten hier de 

handtekeningen uit de wijk bij. 

Op 24 mei een afspraak gehad met Ton Horstman en vrouwelijke collega waarvan we de naam niet meer weten. 

Dhr. Marco Kruizinga met wie we eigenlijk eerder contact hadden gehad bleek ziek te zijn en dus werd het door 

dhr Ton Horstman overgenomen. 

In dit gesprek kwam vooral de doorgelopen procedure van de gemeente aan de orde. En men schrok van het 

grote aantal handtekeningen wat we hadden verzameld voor het verplaatsen van de container. we hebben zelfs 

een handtekening van de bewoners die het dichtst bij de beoogde plek voor de container wonen.  

Hierop gaf dhr. Horstman toe dat hieraan niet zomaar voorbij gelopen kon worden 

 

Op 17 juni door dhr Horstman gebeld. Hij gaf aan het niet te doen. Hij had geïnformeerd bij juist 1 van de 

bewoners die niet wilde tekenen. En hij had een onjuiste plek aangewezen waardoor een andere bewoner ook 

aangaf de container daar niet te willen. Maar deze bewoner kwam later bij ons om te vragen hoe het zat en wil de 

verplaatsing toch graag.  

Gevraagd aan dhr. Horstman of hij bereid was om maandag 20 juni nog even op de plek te komen kijken, zodat 

daar geen twijfel over kon zijn. Hebben we drie mogelijke plekken aangewezen. 

Hij gaf aan dat hij liever niet wilde afwijken van zijn plan en dat hij bang was dat er toch mensen uit de wijk 

gingen klagen. En dat er ook andere wijken zouden komen met vragen. 

Hierop hebben we aangegeven dat we niet voor niets zoveel handtekeningen hebben en dat andere wijken niet 

hebben geklaagd direct na of tijdens de plaatsing of ingebruikneming van de containers. Tja en dan is de termijn 

voor andere wijken dus verstreken en kan dat dus geen reden zijn om het in onze wijk niet te realiseren.  

 

Op 1 juli wederom gebeld door dhr. Horstman met de mededeling dat het niet doorgaat. Hij zou 

hebben geïnformeerd bij een aantal bewoners en gaf aan dat hij twijfels had of de bewoners het wel echt wilden. 

Hierop aangegeven dat dhr Horstman blijkbaar een andere weergave heeft gegeven aan de bewoners waardoor er 

misschien het belang van de wijk niet is aangeven en er alleen is gekeken naar persoonlijk belang van die 

bewuste bewoner. Wat dan uiteraard weer goed uitkwam voor dhr. Horstman. 

Aangegeven dat we zijn mening en uitkomst betreuren en dat we ons gaan beraden op hoe verder. 

 

Op 19 juli 2016 is dit “nogmaals” als klacht in behandeling genomen door de Gemeente, nl. door dhr Nico Kuiper. 

Op 24 augustus is het geheel wederom mondeling toegelicht en hierop is op 27 september een 

afdoeningsbrief ontvangen. 

 

Maar helaas is nu al die tijd nog steeds niet een oplossing voor het probleem. 
We hebben dus 80 handtekeningen van de 87 woningen in de wijk en de oplossingen aangedragen... 

Wat we graag zouden willen is dat de gemeenteraad zou oppakken en gaat kijken om wellicht alsnog tot een oplossing te 

komen. 

 

bestanden als bijlagen bijgevoegd. 

Van de mail met klacht alleen een bevestiging per mail ontvangen. 

Bestand 1 = klacht_containers_gemeente.docx 

Bestand 2 = handtekeningen.pdf 

Bestand 3 = overzichtskaartje.pdf 

Bestand 4 = afdoeningsbrief.pdf 
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Met Vriendelijke Groet, 

  

Louis en Marianne Kruijsdijk 
 


